
 

 

Protokoll fört vid Svartbro gårds 
samfällighetsförening. 
Söndagen den 2 oktober 2016 kl. 13.00 i Taxinge Bygdegård. 
 

 
1. Mötets öppnande, fastställande av dagordning. 

Olle Karlsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat. 

 
2. Val av ordförande och sekreterare för årsmötet. 

Mötet valde Olle Karlsson som ordförande och Urban Forslöf som 
sekreterare att leda mötet. 

 
3. Val av 2 justerare tillika rösträknare. 

Mötet valde Ragnhild Glimregn och Thor Aarum som justerare tillika 
rösträknare för mötet. 

 
4. Mötet behörigt utlyst. 

Mötet beslutade att mötet var behörigt utlyst. 

 
5. Verksamhetsberättelse och ekonomisk rapport. 

Jan Eriksson föredrog den ekonomiska berättelsen och mötet 
beslutade att godkänna densamma. 
Olle Karlsson föredrog verksamhetsberättelsen och även den 
godkändes av mötet. 

 
6. Revisionsberättelse 

Då föreningens båda ordinarie revisorer var för hindrade att närvara 
så läste Jan Eriksson upp revisionsberättelsen som godkändes av 
mötet. 

 
7. Ansvarsfrihet för styrelsen. 

Olle Karlsson frågade mötet om mötet kan besluta i enlighet med 
Revisorernas förslag om ansvarsfrihet. 
Mötet beslutade att lämna ansvarsfrihet för det gånga året. 

 
8. Förslag till verksamhetsplan, budget, årsavgift och 

arvoden. 
Jan Eriksson föredrog budgeten och förslag till arvoden och årsavgift. 
Mötet beslutade i enlighet med förslaget om oförändrad årsavgift och 
arvoden. Årsavgiften är 1500: - per fastighet och att arvodena 
fastställdes till 2000: - per styrelse uppdrag och 600: - för 
revisorerna. 

 
 
 



 

 

9. Fastställande av årsavgift:  
 

Förslag oförändrat 1500kr 
Fastställande när betalning skall ske: förslag den 30/4 för kommande 
räkenskaps år. 
Mötet beslutade enligt styrelsens förslag. 

 
10. Val av Styrelseposter. 

 
a. Ordförande  

Då valberedningen inte har något förslag om ordförande för 
föreningen så valdes Jan Asztely på sittande möte på två år. 
 

b. Vägfogde 
Urban Forslöf valdes till vägfogde på två år. 
 

c. Suppleant  
Lars Hellmark valdes som suppleant på två år. 
 
Samtliga valdes enhälligt av mötet. 
 

11. Revisorer 
Jeanette Norden och Pernilla Westerberg valdes som revisorer på ett 
år. 

 
12. Valberedning 

Leif Dahl och Thor Aarum valdes som valberedare på ett år. 

 
13. Motioner 

Inga motioner har inkommit till mötet. 

 
14. El ledningar till sjövatten/bevattnings pumpar. 

 
Olle Karlsson väckte frågan om den bevattningsutrustningar som 
enskilda fastigheter har i sjökanten. Efter att styrelsen har gått syn så 
har det upptäckts att dessa kan vara en säkerhetsrisk då det ligger 
dåliga elledningar öppet på marken. 
Frågan hänskjuts till styrelsen att hantera med respektive fastighets 
ägare. 

 
15. Övriga frågor. 

 
- Frågan om fler fathinder togs upp, mötet beslutade att 

styrelsen handlägger frågan under våren 2017. 
 



 

 

- Frågan om stigen på Bengt Sjölunds mark, längs ner på 
Svartbro vägen diskuterades, styrelsen handlägger frågan 
med Bengt Sjölund. 

 
- Frågan om trivselgrupp diskuterades och Ragnhild Glimregn 

tar kontakt med berörda tomtägare grupper inom Svartbro. 
 

- Frågan om bättre parkerings skyltning vid stora badet togs 
upp och bättre skyltning var hundar kan bada i sjön. 
Styrelsen handlägger frågan under våren 2017. 
 

- Frågan om uppmärkning av brevlådor togs upp och mötet 
beslutade att Thor Aarum hanterar frågan med hjälp av minst 
två personer. 

   
16. Protokollets tillgänglighet  

Mötet beslutade att protokollet finns tillgängligt på anslagstavla, och 
http://www.svartbro.se samt email). 
 

17. Avslutning 
 

Mötet avtackade Olle Karlsson vid mötet. 
 
Olle Karlsson tackade för visat intresse och avslutade möte. 

 
Vid Protokollet 
Urban Forslöf 

 
 
Justeras av 
Ragnhild Glimregn  

 
 
Thor Aarum. 

 
 
Svartbro den 2 oktober 2016. 


